
  

Aan: IRaadsleden 

Onderwerp: Grimmkade vergroenen 

Datum: maandag 6 februari 2023 17:49:42 

Ls, 

(geanonimiseerd)

Op dit moment worden de klinkers in de Grimmkade opnieuw gelegd i.p.v. te vervangen 

door een groen strook zoals in september 2022 aangegeven in een mail. 

De gemeente kan natuurlijk zijn best doen om zoveel mogelijk duurzaam en 

milieuvriendelijk te zijn binnen de rode contouren. 

Helaas vertelde de stratenmakers mij dat zij zowel de klinkers aan de waterzijde als aan de 

zijde van de woningen opnieuw gaan gebruiken/herstraten. Hierin is geen ruimte voor 

groen??? 

Neem de gelegenheid waar en zorg dat er tenminste aan de zijde van de woningen dan 

minder klinkers worden teruggelegd zodat er ruimte ontstaat voor geveltuinen. 

Vertrouwende op een adequate reactie van de verantwoordelijke. 

Verb met vriendelijke groet, 

  

  

  

(geanonimiseerd)


